



CEIC

中欧人才交流与
创新合作中心

2024年浙江省“全国科技活动周”开幕式暨中欧科技创新合作大会

中国·浙江·杭州 2024年5月24-25日

邀请信

尊敬的____先生/女士:

交流催生共识，合作推动共赢。近期，中华人民共和国科学技术部批复浙江建立中欧人才交流与合作中心。该中心将秉持对话协商、共建共享、合作共赢、交流互鉴、绿色低碳的价值理念，致力于拓展中欧创新合作网络。

为共谋中欧合作新机遇，定于2024年5月24-25日在中国浙江省杭州市举办2024年浙江省“全国科技活动周”开幕式暨中欧科技创新合作大会。本届大会将以“共建共享·合作共赢”为主题，设置先期活动、开幕式暨高峰论坛、领域分论坛、项目展洽会、地区卫星会等版块，拟邀请中欧科创领域政府部门、高等院校、科研院所、科技企业、科创服务和投资机构负责人及知名专家学者与会，共商多边交流合作，共建创新开放新局面。

浙江与欧洲人脉相连、文化相通、商贸互往、科技互鉴。不久前，杭州举办了第19届亚洲运动会，向世界展示了开放、创新、友好的中国。今天，我们诚挚地邀请您赴约美丽的西湖之滨、运河之畔，期待阁下拨冗参会。

杭州欢迎您!

中欧人才交流与合作中心



CEIC

中欧人才交流与
创新合作中心

2024年浙江省“全国科技活动周”开幕式暨中欧科技创新合作大会

大会时间

2024年5月24-25日

大会地点

中国·浙江·杭州 | 中国杭州城中香格里拉大酒店宴会厅BC

组织机构

主办单位：中欧人才交流与创新合作中心

支持单位：科学技术部科技人才交流开发服务中心、中国科学技术交流中心、中国国际人才交流协会、浙江省科学技术厅

承办单位：浙江省科技宣传教育中心、浙江省科技交流和人才服务中心

大会议程

5月24日16:00-19:00	会议报到
5月24日19:00-21:00	中欧资智沙龙 夜游世界文化遗产京杭大运河（拱宸邀月）开幕式
5月25日09:15-11:00	2024年浙江省“全国科技活动周”开幕式暨中欧科技创新合作大会
5月25日14:00-16:00	中欧生命健康领域人才科技合作展望分论坛



CEIC

中欧人才交流与
创新合作中心

**2024 Zhejiang Provincial "National Science Week"
and the China-Europe Innovation Cooperation Conference**
May24-25, 2024, Hangzhou, China

INVITATION

Dear Sir/Madam,

Communication brings consensus, and cooperation leads to win-win outcomes. With this belief, the China-Europe Talent Exchange and Innovation Cooperation Center was recently founded in Zhejiang with the approval of the Ministry of Science and Technology of the People's Republic of China. The Center values dialogue and consultation, sharing and mutual learning, green growth and win-win cooperation, with a mission to expand the network of innovative cooperation between China and Europe.

To facilitate China-Europe communication and cooperation, the opening ceremony of the 2024 Zhejiang Provincial "National Science Week" and the China-Europe Innovation Cooperation Conference will be held in Hangzhou, Zhejiang Province, China on May 24-25, 2024. We cordially invite you to join officials, experts and scholars from government, academia, research, industries and investment circles in both China and Europe in a series of events focusing on the theme of "co-construction, sharing, cooperation and win-win".

Zhejiang province has long-standing and close ties with Europe. Hangzhou, the provincial capital and the host city of the 19th Asian Games, represents an open, innovative, and friendly China to the world. We look forward to welcoming you in Hangzhou, our beautiful city famous for its cultural and historical heritage, home to two UNESCO World Heritage sites, the West Lake and the Grand Canal.

Kind regards.

China-Europe Talent Exchange and Innovation Cooperation Center





CEIC

中欧人才交流与
创新合作中心

2024 Zhejiang Provincial "National Science Week" and the China-Europe Innovation Cooperation Conference

DATE:

May 24-25, 2024

VENUE:

Ballroom B & C, Midtown Shangri-La Hotel, Hangzhou, China

ORGANIZERS:

DIRECTED BY China-Europe Talent Exchange and Innovation Cooperation Center

SUPPORTED BY Exchange, Development & service Center for Science & Technology Talents, China Science and Technology Exchange Center, China Association for International Exchange of Personnel, Zhejiang Provincial Department of Science and Technology

HOSTED BY Science and Technology Publicity and Education Center of Zhejiang Province, Zhejiang Science and Technology Cooperation Center

AGENDA:

PRE-CONFERENCE ACTIVITIES ON MAY 24

16:00-19:00 Conference registration

19:00-21:00 China-Europe Investment and Talent Forum | Night Tour of the Grand Canal

OPENING CEREMONY ON MAY 25

09:15-11:00 2024 Zhejiang Provincial "National Science Week" & the China-Europe Innovation Cooperation Conference

SUB-FORUMS ON MAY 25

14:00-16:00 Prospects for China-Europe S&T Cooperation in the Field of Life and Health Sciences